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 Utdragsbestyrkande 
 

Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2021-11-08 

Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, måndag 8 november 2021, klockan 
18.00–18.40 

  
Beslutande Daniel Grundström (s) 

Katarina Lövgren (s) 
Urban Isaksson (v) 
Jan Lövgren (s) 
Inger Stenlund (v) 
Ingemar Johansson (c) 
Bo Brydsten (s) 
Oscar Öjeryd (v) 
Viveca Lindbom (s) 
Robin Fransson (v) 
Sven-Åke Nilsson (s) 
Erika F Hedman (s) 

 
Tjänstgörande ersättare Styrbjörn Lind (s), tjänstgör för Pia Sjöberg (s) 

Bengt Abrahamsson (v), tjänstgör för Kjell Öjeryd (v) 
Jan Axelsson (c), tjänstgör för Kristina Axelsson (c) 
Daniela Olsson (m), tjänstgör för Lilian Holloway (m) 

 
Övriga deltagare Mats Engman, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
  
 
Utses att justera Oscar Öjeryd (v) och Viveka Lindbom (s) 
 
 
Justeringens tid och plats Onsdag 10 november 2021 klockan 13.00 i kommunhuset 
 
 
Underskrifter Sekreterare  _______________________________________  Paragrafer 79-95 
  Sara Grundström 
 
 Ordförande  ____________________________________________________  
  Bo Brydsten 
 
 Justerande  ____________________________________________________  
  Oscar Öjeryd (v) Viveka Lindbom (s) 
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 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2021-11-08 Paragraf  79-95 
 
Datum för anslagets uppsättande 2021-11-10 Anslaget tas ner efter  2021-12-03 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift  _________________________________________________  
 Sara Grundström 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 79  
 
Godkännande av kallelse 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 14, bör styrelsens, övriga 
nämnders och beredningars förslag till beslut eller yttranden i de ärenden som 
tagits in i kungörelsen skickas till varje ledamot och ersättare senast sju 
kalenderdagar före sammanträdesdagen. Ordförande bestämmer i vilken 
omfattning övriga handlingar i ett ärende ska skickas till ledamöter och 
ersättare före sammanträdet. 
 
Kallelsen och övriga handlingar skickas elektroniskt. Handlingarna i varje 
ärende bör finnas tillgängliga för allmänheten i sammanträdeslokalen under 
sammanträdet. Interpellationer och enkla frågor bör skickas till samtliga 
ledamöter och ersättare före det sammanträde vid vilket de avses bli ställda. 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 80  
 
Fastställelse av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Fastställer ärendelistan enligt följande: 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Godkännande av kallelsen  
6 Fastställande av ärendelistan  
7 Allmänhetens frågestund  
8 Utdelning av förtjänstgåvor  
9 Ordförandena informerar  
10 Information - Inlandskommunerna IEF Ek förening, 

Karin Malmfjord 30 min 2021/343 
11 Redovisning av motioner och medborgarförslag under 

beredning  
12 Svar på medborgarförslag - Skoter och sladd för underhåll 

av skoterleder 2021/154 
13 Medborgarförslag -  Pump track 2021/508 
14 Delårsrapport per 31 augusti 2021 2021/127 
15 Timtaxa för handläggning och tillsyn enligt miljöbalken 2021/523 
16 Taxa för offentlig kontroll inom livsmedelsområdet 2021/524 
17 Taxa för prövning och tillsyn – tobak och liknande 

produkter samt lagen om handel med vissa receptfria 
läkemedel 2021/525 

18 Handlingsplan för införandet av barnrättslagen 2021/514 
19 Bredbandsstrategi för Sorsele kommun 2021 - 2025 2021/513 
20 Parlamentarisk arbetsgrupp inför mandatperioden 

2023-2026 2021/427 
21 Fyllnadsval 2021 2021/123 
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Kf § 81  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Sammanträdet inleds med allmänhetens frågestund. Inga frågor har inkommit 
till dagens sammanträde. 
 
Ny kommunchef Mats Engman ges istället möjlighet att presentera sig. 
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Kf § 82  
 
Utdelning av förtjänstgåvor 
 
Enligt kommunstyrelsens beslut 2010-09-14 § 123 ska anställda som varit 
anställda i 25 år uppvaktas med en förtjänstgåva vid kommunfullmäktiges sista 
sammanträde för året. 
 
Jenny Sjöström, Mirja Holmgren och Josephine Gabrielsson har varit anställda 
i 25 år, men ingen av dessa närvarar vid dagens sammanträde. 
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Kf § 83  
 
Ordförandena informerar 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Ingen ordförande har någon information att lämna vid dagens sammanträde. 
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Kf § 84 Dnr 2021/343-106 
 
Information – Inlandskommunerna IEF Ek förening 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Karin Malmfjord informerar bland annat om; 
Redan under början av 70-talet inleddes samarbetet mellan 
inlandskommunerna, och föreningen bildades 1989. Har nära samarbete med 
Hela Sverige ska leva. Samarbetar med Vattenkraftskommunerna och 
Inlandsbanan. Har en egen hemsida: www.ief.se. 
 
Föreningen har drivit olika turistprojekt med Inlandsbanan och Inlandsvägen 
som sammanhållande band. Sommaren 2003 fick riksväg 26 enhetlig 
numrering från Halmstad till Mora. 2006 uppdaterades riksvägen 45 till 
europaväg. 2012 gjordes en förstudie om inlandsbanan. 2015 lokal förvaltning 
av naturresurser. 2015 återförening till bygden av naturresursvärden. 2016 
fördjupad förstudie Inlandsbanan. 2020 förstudie persontrafik på tvärbanan. 
2021 workshop Inlandsbanans utvecklingsmöjligheter. 2021 gav ut boken 
Inlandsbanans tid är nu. Knyter även samman kommunerna kring andra 
angelägna frågor för att utveckla inlandet. Är även remissinstans. 
 
I styrelsen sitter sju ledamöter och sju ersättare där Karin Malmfjord är 
ordförande och Kjell Öjeryd (v) är ledamot. Medlemskommuner är 
Kristinehamn, Filipstad, Vansbro, Malung-Sälen, Mora, Orsa, Älvdalen, 
Ljusdal, Härjedalen, Berg, Östersund, Krokom, Strömsund, Dorotea, 
Storuman, Sorsele, Jokkmokk och Gällivare. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel 
 
 

  

http://www.ief.se/
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Kf § 85  
 
Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 33 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska medborgarförslag under 
beredning redovisas för fullmäktige två gånger/år. Följande medborgarförslag 
redovisas; 
- Dnr 2021/154-106, Lars Alfred Gordon Åberg föreslår att han kan köra och 

sladda Sandträsk- och Soutsträsklederna om det kunde finnas en stationär 
skoter och sladd i Kraddsele under vintern som han kunde använda. 
Kommunfullmäktige överlämnade förslaget till kommunstyrelsen den 26 
april 2021 för beredning och kommer att besvaras under dagens möte. 

- Dnr 2021/193-106, Anders Sandqvist föreslår att normalhastighet införs i 
hela Sorsele samhälle, det vill säga 40 kilometer i timmen. Vid skolor och 
dagis 30 kilometer i timmen. Kommunfullmäktige överlämnade förslaget till 
kommunstyrelsen den 26 april 2021 för beredning. 

- Dnr 2021/399-106, Britt-Inger Sivertsén föreslår i ett medborgarförslag att 
det är dags för en upprensning av våra tjärnar Kyrktjärn och Mariatjärn på 
Holmen. Kommunfullmäktige överlämnade förslaget till kommunstyrelsen 
den 27 september 2021 för beredning. 

- Dnr 2021/431-106, Bo Lage Byström föreslår att kommunen bygger in en 
automatstart av elverken liknande de som finns vid övriga kommunala 
anläggningar för att inte förlora dricksvatten vid strömavbrott. 
Kommunfullmäktige överlämnade förslaget till kommunstyrelsen den 27 
september 2021 för beredningen. 

- Dnr 2021/487-106, Jessica Holmgren föreslår att Sorsele kommun bör 
ompröva sitt beslut om Lag om valfrihetssystem (LOV). 
Kommunfullmäktige överlämnade förslaget till kommunstyrelsen den 27 
september 2021 för beredning. 

 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslagen och kommunfullmäktiges beslut. 
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Kf § 86 Dnr 2021/154-106 
 
Svar på medborgarförslag – skoter och sladd för underhåll av 
skoterleder 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Förslaget besvaras på följande sätt: 
 
Kommunfullmäktige tackar för ditt inlämnade medborgarförslag. 
 
Kraddsele ligger i anslutning till Ammarnäs där Destination Ammarnäs är 
ansvarig förening för skoterlederna i området och erhåller skötselbidrag från 
Sorsele kommun för en total sträcka på 87 kilometer. Utöver den ersättningen 
finns det möjlighet för föreningar som sköter skoterleder att söka föreningsstöd 
för investering i skoterledsladdar och snöskotrar för skötsel av de leder som 
ingår. Dock är budgeten för föreningsstöd väldigt begränsat, egen finansiering 
krävs och prioriteringarna avseende användning av medlen är varierande 
mellan åren så några garantier kring beviljning av stöd går inte att göra. 
 
Kartläggning och strukturerna av vilka skoterleder som i framtiden ska ingå i 
leder som kommunen betalar ersättning för sågs över i samband med att 
utredningen Hållbar skotertrafik och insatser via Friluftsfonden blev klar. 
 
Sorsele kommun är en av Sveriges största kommuner till ytan vilket gör det 
svårt som kommun att ge ersättning för alla skoterleder som trampas. Som 
kommun är vi oerhört tacksam för det arbete alla som håller upp skoterleder 
gör för att skapa bra leder både för invånare och besökare. 
 
Du kan även ta kontakt med skoterledsansvarig i södra kommundelen 
exempelvis Joakim Arvidsson för Råsavänoto skoterklubb som kan berätta om 
hur arbetet med lederna bedrivs där utifrån ideella krafter som går in och 
jobbar tillsammans. 
 
Ditt medborgarförslag avslås därför. 
 
Ärendebeskrivning 
Lars Alfred Gordon Åberg föreslog i ett medborgarförslag att han kan köra och 
sladda Sandträsk- och Soutsträsklederna om det kunde finnas en stationär 
skoter och sladd i Kraddsele under vintern, som han kunde använda. I 
beskrivningen lyfts det fram betydelsen av fina leder för att få fler besökare att 
ta dessa leder och uppleva naturen i området. Kring påsktider blir lederna 
väldig dåliga då det är ett högt tryck på dem. Idag trampas lederna av ideella 
krafter och privatpersoner använder egen utrustning för detta. 
 
     Forts. 
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Kf § 86, forts. 
 
Kommunfullmäktige godkände medborgarförslag i april 2021 och överlämnade 
förslaget till kommunstyrelsen för beredning och utvecklingsverksamheten fick 
detta uppdrag. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 156 
Medborgarförslaget 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2021-10-18 
Kommunfullmäktige 2021-04-26 § 25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen har lämnat förslag till svar på medborgarförslaget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Utvecklingschef 
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Kf § 87 Dnr 2021/508-106 
 
Medborgarförslag – Bygga cykelbana pumptrack 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner medborgarförslaget och överlämnar det till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Staffan Rasmus Gustafsson har lämnat in ett medborgarförslag där han föreslår 
att kommunen byggen en cykelbana pumptrack. Som motivering skriver han 
att då han var på semester märkte han att det fanns pumptracks-banor och 
skateparker överallt och undrar därför varför inte vi i Sorsele kan ha en. Tycker 
att det finns en bra park på industriområdet. Han menar att alla barn inte tycker 
om att åka skidor och kommunen vill ju att barnen ska röra på sig.  
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslaget 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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Kf § 88 Dnr 2021/127-042 
 
Delårsrapport per 31 augusti 2021 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Fastställer delårsrapport 2021 samt uppmanar samtliga verksamheter till 

fortsatt ekonomisk återhållsamhet. 
- Uppdrar till kommunstyrelsen att skyndsamt överlämnar förslag till 

verksamhetsmål för god ekonomisk hushållning för 2022. 
- Kommunstyrelsen säkerställer att delårsrapport 2022 fullt ut motsvarar de 

krav som ställs i Rådet för Kommunal Redovisning (RKR:s) 
rekommendation R17. 

 
Ärendebeskrivning 
Enligt lag om kommunal bokföring och redovisning 13 kap §§ 1-2 ska det 
minst en gång under räkenskapsåret upprättas en särskild redovisning 
(delårsrapport) för verksamheten och ekonomin från räkenskapsårets början. 
Minst en rapport ska omfatta en period av minst hälften och högst två 
tredjedelar av räkenskapsåret. Delårsrapporten ska innehålla en resultaträkning, 
en balansräkning och en förenklad förvaltningsberättelse. 
 
- Händelser av väsentlig betydelse; 

Verksamhetsåret 2021 första månader har präglats av en uthållighet i 
Corona utmaningen. Verksamheterna har verkligen fått lära sig att vara 
uthållig i både planering och återhållsamhet avseende fysisk representation 
och att fortsätta den inslagna väg på en professionell digital mötesarena, där 
hållbarhet både för miljö och personal har satts i fokus. Dock ses att 
medarbetarnas insatser, i samtliga verksamheter, men framför allt inom vård 
och omsorg fortsatt göra skillnad och där kommunen har lyckats med att 
hålla Corona-relaterade dödsfall på noll. Denna arbetssituation har för 
många av medarbetarna upplevts och givetvis varit ansträngd, och sannolikt 
påverkat arbetsplatser negativt, med högre sjukskrivningstal än tidigare år. 
Dock kan verksamheterna se en ljusning när vaccinationerna kommit igång 
och förändrat spelplanen på de flesta arbetsplatser till ett grönt läge. 

 
Ett gediget arbete inom hela koncernen och rätt många förändringar inom 
det direkta chefskapet har genomförts och där det redan i nutid ses 
kvalitativa förbättringar. Detta rör både omsorg, utbildning och utveckling 
såsom verksamhetsområden. Kommunens ledningsgrupp har funnit en 
tydlig ledningsprofil, som skapar goda förutsättningar för en fortsatt lyckad 
implementering av kommunens nya styrmodell med tillit och ett aktivt 
medarbetarskap som viktiga komponenter i ett lyckat utvecklingsarbete. 

 
 

     Forts. 
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Kf § 88, forts. 
 
- Finansiell analys; 

Perioden januari till augusti visar på ett positivt resultat på 5,3 miljoner  
kronor. De största positiva avvikelserna mot budget förekommer i 
statsbidrag, semesterlöneskuld samt pensionskostnader. Största negativa 
avvikelserna ses på äldreomsorgen, allmän verksamhet samt 
samhällsbyggnadsnämnden. En betydande säsongsvariation är 
semesterlöneskulden där lärarnas ferielöneskuld vid denna tidpunkt är noll. 
Det kommer den inte vara vid årsskiftet då det efter höstterminen återigen 
arbetats upp en skuld. Även pensionskostnaderna kommer ligga på en högre 
nivå vid årsskiftet och inte generera något överskott. 
 
Prognosen för hela året pekar mot ett resultat på 2,3 miljoner kronor, det vill 
säga 800 000 kronor sämre än budget som för 2021 ligger på 3,1 miljoner 
kronor. Här beräknas verksamheterna backa 4,6 miljoner kronor med 
äldreomsorgen på -2,9 miljoner kronor, allmän verksamhet -1,6 miljoner 
kronor och samhällsbyggnadsnämnden -1,6 miljoner kronor. Statsbidrag gör 
ett överskott på 4,7 miljoner kronor varför det totala resultatet för 
kommunen ändå beräknas bli plus. 

 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 144 
Delårsredovisning januari-augusti 2021 
Skrivelse kommun revisionen 2021-11-01 
Granskning av delårsrapport 2021, PwC 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fastställer delårsrapport 
2021 samt uppmanar samtliga verksamheter till fortsatt ekonomisk 
återhållsamhet. 
Inger Stenlund ( v) – Föreslår att fullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att 
skyndsamt överlämnar förslag till verksamhetsmål för god ekonomisk 
hushållning för 2022, samt att kommunstyrelsen säkerställer att delårsrapport 
2022 fullt ut motsvarar de krav som ställs i Rådet för Kommunal Redovisning 
(RKR:s) rekommendation R17. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag med Inger Stenlunds tilläggsyrkande. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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Kf § 89 Dnr 2021/523-406 
 
Timtaxa för handläggning och tillsyn enligt miljöbalken 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta föreslagen timtaxa för handläggning och tillsyn enligt miljöbalken. 
 
Ärendebeskrivning 
Taxan för handläggning och tillsyn enligt miljöbalken är sedan 2018, och det är 
dags att se över timtaxan i första hand. I ett senare skede kommer även 
taxekonstruktionen i stort att ses över, för att eventuellt g mot att bli 
behovsbaserad. En översyn av timtaxan är ett första steg.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 166 
Samhällsbyggnadsnämnden 2021-10-12 § 84 
Tjänsteutlåtande 2021-10-05 
Förslag till taxa 
Gällande taxa från 2018 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att föreslagen timtaxa för handläggning och tillsyn 
enligt miljöbalken antas. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Tjänsteperson miljö/hälsa 
Hemsidan 
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Kf § 90 Dnr 2021/524-406 
 
Taxa för offentlig kontroll inom livsmedelsområdet 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta förslaget till ny taxa för Sorsele kommuns offentliga kontroll inom 

livsmedelsområdet. 
- Taxan ska gälla från 2022-01-01. 
 
Ärendebeskrivning 
I december 2019 började EU:s kontrollförordning 2017/625 att gälla och i april 
2021 trädde en ny förordning om avgifter inom livsmedelskontrollen 
(2021:176) i kraft. 
 
Bland annat har det nya begreppet annan offentlig verksamhet införts i svensk 
rätt och det möjliggörs för en succesiv övergång till efterhandsdebitering. Det 
finns också flera andra nyheter i underlaget, till exempel möjliggörs en ökad 
avgiftsfinansiering för RASFF-ärenden och nya avgiftsgrunder för inköp under 
dold identitet. RASFF är EU:s system för att snabbt kunna varna om livsmedel 
som är eller kan vara en risk för människors hälsa. 
 
Mot bakgrund av detta behöver kommunen besluta om en ny taxa. 
 
Timavgiften i livsmedelstaxan har även justerats för att Sorsele kommun ska 
ligga i nivå med kommunerna inom Region 10 och underlag till taxan är taget 
från Sveriges Kommuner och Regioner (SKR). 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 167 
Samhällsbyggnadsnämnden 2021-10-12 § 82 
Tjänsteutlåtande 2021-09-27 
Gällande taxa och förslag ny taxa 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att förslaget till ny taxa för Sorsele kommuns 
offentliga kontroll inom livsmedelsområdet antas. Att taxan ska gälla från 
2022-01-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Miljö- och hälsoskydd, hemsidan 
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Kf § 91 Dnr 2021/525-406 
 
Taxa för prövning och tillsyn – tobak och liknande produkter 
samt lagen om handel med vissa receptfria läkemedel 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta förslaget till ny taxa för prövning och tillsyn enligt lagen om tobak och 

liknande produkter samt lagen om handel med vissa receptfria läkemedel. 
- Taxan ska gälla från 2022-01-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Taxans timavgift samt tid för handläggning av ansökan har justerats för att 
Sorsele kommun ska ligga i nivå med kommunerna inom Region 10. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 168 
Samhällsbyggnadsnämnden 2021-10-12 § 81 
Tjänsteutlåtande 2021-09-28 
Nu gällande taxa 
Förslag ny taxa för prövning och tillsyn – tobak och liknande produkter samt 
lagen om handel med vissa receptfria läkemedel 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att förslaget till ny taxa för prövning och tillsyn 
enligt lagen om tobak och liknande produkter samt lagen om handel med vissa 
receptfria läkemedel antas. Taxan ska gälla från 2022-01-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Miljö- och hälsoskydd 
Hemsidan 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 92 Dnr 2021/514-100 
 
Handlingsplan för införandet av flickor och pojkars rättigheter 
- Ett stärkt barnrättsarbete för intern styrning och ledning i 
Sorsele kommun 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta handlingsplanen för införandet av flickor och pojkars rättigheter. Ett 

stärkt barnrättsarbete för intern styrning och ledning. 
- Samtliga nämnder ska utifrån sina förutsättningar utarbeta arbetssätt att 

lyssna in barns och ungas åsikter i frågor som berör dem och informera dem 
om sina rättigheter. 

- Kunskap och statistik om barn och ungas levnadsvillkor används som 
underlag för verksamhetsutveckling, prioriteringar och beslut. 

- Checklistan ska användas i verksamheternas praktiska arbete. 
 
Ärendebeskrivning 
Sverige ska uppfylla förpliktelser i FN:s konvention om barnets rättigheter, 
även kallad Barnkonventionen. Den innehåller bestämmelser om mänskliga 
rättigheter för barn. All offentlig verksamhet har ansvaret att möjliggöra 
förbättrade uppväxtvillkor så att varje flicka och pojke oavsett vem man är, var 
man kommer ifrån eller funktionsförmåga ska kunna känna sig trygga och ges 
de allra bästa förutsättningarna för att utveckla sin potential, att växa som en 
fritt tänkande människa och kunna delta på egna villkor i 
samhällsutvecklingen. 
 
Den 1 januari 2020 blev FN:s konvention om barnets rättigheter svensk lag. 
Lag om förenta staternas konvention om barnets rättigheter. Barnkonventionen 
kräver att barnets bästa ska uppmärksammas, analyseras och utredas i alla 
beslut som rör barn. Med barn avses varje människa under 18 år. Barn är 
rättighetsbärare i ett förebyggande arbete med rätt till jämlik hälsa. 
 
Under 2021 bjöd Länsstyrelsen i Västerbotten tillsammans med Region 
Västerbotten in till barnrättsstrateg utbildning med omfattning av fyra heldagar 
med utbildare Marie Lundin Karphammar (SKR) och Charlotte Palmstierna. 
 
Målgrupp var personer som arbetar på strategisk nivå med barnfrågor i länets 
kommuner och region. För att upprätthålla arbetet efter utbildningens slut 
erbjöds samtliga kommuner två platser men endast en har nyttjats. Utifrån 
pågående pandemi har utbildningen genomförts digitalt.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 157 
Folkhälsosamordnarens tjänsteutlåtande 2021-10-05  Forts. 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf 92, forts. 
 
Förslag till handlingsplan 
Barncheckanalys 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att handlingsplanen antas, att samtliga nämnder ska 
utarbeta arbetssätt att lyssna in barn och ungas åsikter i frågor som berör dem 
och informera dem om sina rättigheter. Kunskap och statistik ska användas 
som underlag för verksamhetsutveckling, prioriteringar och beslut. Checklistan 
ska användas i verksamheternas praktiska arbete. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunchef 
Samtliga verksamhetschefer 
Handlingsplanen till hemsidan 
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 Kommunfullmäktige 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 93 Dnr 2021/513-534 
 
Bredbandsstrategi för Sorsele kommun 2021-2025 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta bredbandsstrategin för Sorsele kommun 2021 – 2025. 
- Huvudmålen med bredbandsutvecklingen i Sorsele kommun är att den 

långsiktiga visionen i Sorsele kommun är att alla hushåll, företag och 
fritidshus ska erbjudas möjlighet till bredbandsanslutning. Sorsele kommun 
ska aktivt verka för att leva upp till den nationella definitionen av god 
mobiltäckning, vilket innebär att det ska finnas god mobiltäckning i 
kommunen senast 2025. Detta ska ske genom påverkansarbete gentemot 
myndigheter, politik och operatörer. 

- Under punkt 4.3.2 ”Reinvestering av befintlig infrastruktur” i sista 
meningen, tas ordet ”borde” bort. 

- Även pensionärslägenheter och pensionärsstugor som SorseleBo AB hyr ut, 
ska vara anslutna till fibernätet. 

 
Ärendebeskrivning 
En ny bredbandsstrategi för tiden 2021 – 2025 har upprättats. 
 
Syftet med bredbandsstrategin är att skapa ett strukturerat dokument för att 
utveckla ett bredbandsnät som täcker de behov som finns och som bedöms 
uppstå under tiden fram till 2025. 
 
Syftet med bredbandsarbetet i Sorsele kommun är att erbjuda invånare och 
besökare en högkvalitativ och framtidssäkrad digital infrastruktur utifrån 
principer som kostnadseffektivitet, demokrati och tillgänglighet samt är att 
peka ut riktning och ramar för bredbandsarbetet i Sorsele kommun 2021–2025.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 150 
It-chefens tjänsteutlåtande 2021-09-30 
Förslag till Bredbandstrategi 2021-2025 
Bilaga 1 – karta 
Bilaga 2 – kommande behov 
Bilaga 3 – sammanställning av olika tekniska lösningar 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen förslår att bredbandsstrategin antas efter justering i punkt 
4.3.2. Huvudmålen med bredbandsutvecklingen i Sorsele kommun är att den 
långsiktiga visionen i Sorsele kommun är att alla hushåll, företag och fritidshus 
ska erbjudas möjlighet till bredbandsanslutning. Sorsele kommun ska aktivt 
verka för att leva upp till den nationella definitionen av god mobiltäckning, 
     Forts. 
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 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-11-08 21 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 93, forts. 
 
vilket innebär att det ska finnas god mobiltäckning i kommunen senast 2025. 
Detta ska ske genom påverkansarbete gentemot myndigheter, politik och 
operatörer. 
Urban Isaksson (v) – Även pensionärslägenheter och pensionärsstugor som 
SorseleBo AB hyr ut, ska vara anslutna till fibernätet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag med Isakssons tilläggsyrkande. 
 
 
Beslutet skickas till: 
It-chef 
Hemsidan 
SorseleBo AB 
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 Kommunfullmäktige 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 94 Dnr 2021/427-001 
 
Parlamentarisk arbetsgrupp inför mandatperiod 2023-2026 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Parlamentarisk arbetsgrupp består av följande politiker: 
- Vänsterpartiet – Inger Stenlund ordinarie och Urban Isaksson ersättare. 
- Centerpartiet - Jan Axelsson ordinarie och Carina Selbrand ersättare. 
- Socialdemokraterna - Pia Sjöberg ordinarie och Katarina Lövgren ersättare. 
- Moderaterna - Lilian Holloway ordinarie och Daniela Olsson ersättare. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslöt 2021-06-21 § 49 att en parlamentarisk arbetsgrupp 
ska bildas som gör en översyn av samtliga arbetsordningar och reglementen 
innan nästkommande mandatperiod.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2021-10-26 § 169 
Kommunstyrelsen 2021-09-14 § 114 
Kommunfullmäktige 2021-06-21 § 49 
Uppdragsbeställning från beredningsgruppen 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att den parlamentarisk arbetsgrupp ska bestå av 
följande politiker: Vänsterpartiet – Urban Isaksson ordinarie och Inger 
Stenlund ersättare. Centerpartiet - Jan Axelsson ordinarie och Carina Selbrand 
ersättare. Socialdemokraterna - Pia Sjöberg ordinarie och Katarina Lövgren 
ersättare. Moderaterna - Lilian Holloway ordinarie och Daniela Olsson 
ersättare. 
Oscar Öjeryd (v) – Yrkar på att Inger Stenlund (v) blir ordinarie och Urban 
Isaksson (v) blir ersättare. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag men med ändring för (v) enligt Öjeryds förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Samtliga valda 
Kommunsekreterare 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 95 Dnr 2021/123-102 
 
Fyllnadsval 2021 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Väljer Inger Stenlund (v) som ersättare till Samordningsförbundet Södra 
Lappland för år 2022. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt förbundsordningen för Samordningsförbundet Södra Lappland § 5 ska 
förbundet ledas av en styrelse. Styrelsen ska bestå av fem ledamöter och sju 
ersättare. Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen och Region Västerbotten 
utser en ledamot och en ersättare vardera. Kommunerna, Lycksele, Malå, 
Åsele, Storuman, Vilhelmina och Sorsele representeras av två ledamöter och 
fyra ersättare. Dessa ledamöter och ersättare utses för ett år i taget från och 
med 2019 efter ett roterande schema för de fem kommunerna enligt nedan. De 
kommuner som inte är representerade med ordinarie ledamöter erhåller 
ersättarplatser. Vid ordinarie ledamots frånvaro är inträdesordningen enligt 
nedan. 
 
Ordinarie ledamöter: Ersättare: 
2019 - Lycksele-Malå 2019 - Storuman, Åsele, Sorsele och Vilhelmina 
2020 - Storuman-Åsele 2020 - Vilhelmina, Sorsele, Lycksele och Malå 
2021 - Sorsele-Vilhelmina 2021 - Malå, Lycksele, Åsele och Storuman 
Därefter gäller samma ordning från 2022 
 
Ersättare har närvaro- och yttranderätt. Ledamöter och ersättare (förutom 
kommunernas ledamöter och ersättare) väljs på fyra år från och med den 1 
januari efter det att val av fullmäktige i regionen och kommuner har ägt rum. 
Styrelsen utser inom sig ordförande och vice ordförande. Inger Stenlund (v) har 
under 2021 varit ordinarie ledamot i förbundet och nu ska en ersättare väljas 
för året 2022. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2020-12-07 § 105 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen Jan Lövgren (s) – förslår att Inger Stenlund (v) väljs som 
ersättare för 2022. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
Beslutet skickas till: Utsedd ersättare, Pärm, FMS, Löner 
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